
 

 

Referat skolebestyrelsesmøde 
 
 

Sag: 22-25402 

 

 

 

 

Data om mødet: 

 

Dato: 26. november 2024 

Tidspunkt: 16.30-17.30 efterfulgt af 

julefrokost 

 

Sted: Ølgod Skole, Mødelokale 1 

 

Mødeleder: Nina Jakobsen 

 

Afbud:  

 

 

Mødedeltagere: 

 

Maja Møller Stub 

Nina Jakobsen 

Knud Erik Hansen-Vestkær 

Karina Skærbæk 

Heidi Linnet Baumann 

Vivi Høvinghof 

Søren Nørrelykke Christensen 

Kirsten Wichmann 

Lisbeth Lykke Christensen 

Elevråd: 

Kaare  

Andreas 

 

 

Lene Bech Jeppesen 

Kim Larsen 

Trine Dalgas 

Anders Thorlund Jepsen 

 

 

 

 Dagsorden: Referat: 
 

1: Velkomst 

 

 

 

2: Godkendelse af dagsorden 

Punkter til lukket del af mødet? 

 

 

Godkendt 

3:  Godkendelse af referat  

 

 

Godkendt 

4: Orientering: 

a) Skolelederens orientering 

b) Formandens orientering 

a) Der er etableret et minielevråd i 
indskolingen. Lærer i syge-barselsvikariat ansat  
med start 1-12-24, indtil da er hun med i 
undervisningen to dage ugentlig.  



c) Orientering fra 

medarbejderrepræsentanter 

d) Elevrådet 

e) Andet 

 

 

Vi er så småt begyndt på julemåneden. 
PBL (projektbaseret læring) er ved at blive 
søsat med uddannelse af piloter. 
Folkeskolens kvalitetsprogram er ved at blive 
udrullet. 
https://www.uvm.dk/folkeskolen/folkeskolens-
maal-love-og-regler/politiske-
aftaler/folkeskolens-kvalitetsprogram 
der vil være nogle af punkterne, som skal 
behandles af skolebestyrelsen. 
Biblioteket er rykket fra kulturhuset til skolen. 
Kun for skolens børn. 
 
b) Vi har været til dialogmøde sammen med de 
andre skoler i Varde Kommune.  
Emne: Kan vi gøre noget mere og andet, så 
skoledagen giver mere mening end nu? 
Hvordan kan vi rumme endnu flere børn? 
 
c) Overbygningens lærere skal spille krybbespil 
til morgensamling. Ret optaget af kunstig 
intelligens og hvad det kan bruges til. 
Filmugen midt i december. 
 
d) Har talt om madordning ligesom der er 
fremkommet forskellige ønsker om ting til brug 
i frikvarterer. Elevrådet taler om 
medbestemmelse, og kører det demokratisk 
med dagsorden og referat. 
Har været med i elevforum i Varde, hvor der 
blev talt om hvordan man afholder møder. 
Miniråd er en forberedelse til elevrådet når de 
rykker fra Indskolingen til mellemtrinnet. 
 

5: Evt. opstart af madordning 

   
Med en prøveperiode på tre måneder startes 
der med tilbud om at købe mad fra Go’ mad til 
børn for mellemtrin og overbygning to dage 
om ugen – onsdag og fredag. Forventet start i 
februar 2025. 
 
 

6: Økonomi  

– status og forventet regnskab 

 

Orientering om forventninger til årets 
regnskab. 
Gamle smartboards udskiftes med Clever 
Touch Skærme i starten af det nye år, ligesom 
der kommer skabe til opbevaring af telefoner i 
klasselokalerne på mellemtrin og overbygning.  
 
Orientering om status på elevtal samt 

https://www.uvm.dk/folkeskolen/folkeskolens-maal-love-og-regler/politiske-aftaler/folkeskolens-kvalitetsprogram
https://www.uvm.dk/folkeskolen/folkeskolens-maal-love-og-regler/politiske-aftaler/folkeskolens-kvalitetsprogram
https://www.uvm.dk/folkeskolen/folkeskolens-maal-love-og-regler/politiske-aftaler/folkeskolens-kvalitetsprogram


forventninger til indskrivning til kommende 0. 
årgang. 

7: Forældrearrangementer 

- skal der ske en justering? 

 

Drøftelse af kommende 
forældrearrangementer. Vi fastholder at 
invitere forældre på eftermiddagsbesøg i 
forbindelse med naturfagsdagen den 15. maj 
2025, derudover skal der i forbindelse med et 
PBL forløb inviteres forældre til afslutningen, 
ligesom de kendte læringsbesøgsdage 
fastholdes. 
 

8: Elevernes brug af skærme i 

skoletiden 

- nedsættelse af arbejdsgruppe 

- mål for arbejdsgruppen 

 

Drøftelse af digital dannelse, omfanget af brug 
af skærme i undervisningen, muligheden for at 
spærre adgang til udvalgte hjemmesider, og 
hvad ønsker vi at opnå ved at spærre adgange. 
Der tages kontakt til politiker med henblik på 
videre drøftelse på næste møde. 
 
 

9: Evt. 

 

 

 

10: Lukket del af mødet: 

 

 

 

11:  Næste møde:  

14. januar 2025 

 

 
 

 

 

 


